
 

        Obec Plechotice, Hlavná 39/70, 075 01 Plechotice 
_________________________________________________________________________ 

 

 

Zápisnica z 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Plechotice konaného dňa 07.03.2025 

o 17.00 hod. v Zasadacej miestnosti Obecného úradu v Plechoticiach 

 

Prítomní: 

PaedDr. Marek Andráš, starosta obce 

 

Jaroslav Bič - poslanec 

Mgr. Lucia Ondová - poslankyňa 

Štefan Meglés – poslanec 

Ladislav Majerník - poslanec 

Ing. Štefan Vereb – poslanec 

 

Ing. Valéria Antalová – kontrolórka obce 

 

Mgr. Dominika Malčická – zapisovateľka 

 

Neprítomní – svoju neúčasť na trinástom zasadnutí OZ ospravedlnili: 

Stanislav Roman – poslanec 

Mgr. Martin Hrubovský - poslanec 

 

Ďalší prítomní: 

- Štefan Vojtek, Kevin Mašlej 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva zvolal starosta obce podľa ustanovenia § 13 ods. 4 Zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

 

Program: 

 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie overovateľov zápisnice 

3. Informácie o schválených a realizovaných dotáciách 

4. Schválenie dotácií pre TJ Družstevník Plechotice, FsK Studzenka, DS Janka Borodáča  

5. Rôzne 

6. Záver 

 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce PaedDr. Marek Andráš o 17.00 hod. 

v Zasadacej miestnosti Obecného úradu v Plechoticiach a privítal všetkých prítomných. Zároveň 

skonštatoval, že z počtu 7 poslancov je prítomných 5 poslancov, dvaja poslanci svoju neúčasť 

ospravedlnili. 

 

 

 

 



2. Určenie overovateľov zápisnice 

 

Za overovateľov zápisnice boli z radov poslancov starostom navrhnutí p. Štefan  Meglés  a Mgr. 

Lucia Ondová. Poslanci súhlasili s vysloveným návrhom a o jeho schválení hlasovali takto:  

 

Prítomní:5 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Ladislav Majerník, Ing. Štefan Vereb) 

 

Za:5 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés,  Ladislav Majerník, Ing. Štefan Vereb) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 (Stanislav Roman, Mgr. Martin Hrubovský) 

 

3. Schválenie programu 

 

Starosta obce predniesol program  rokovania zverejnený  v pozvánke na toto zasadnutie. Zároveň  

by ho chcel doplniť o ďalší bod programu a to Návrh na zvýšenie poplatkov za ŠKD miestnej ZŠ s MŠ 

Plechotice.  

 

Poslanci o tom hlasovali nasledovne:  

 

Prítomní:5 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Ladislav Majerník, Ing. Štefan Vereb) 

 

Za:5 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés,  Ladislav Majerník, Ing. Štefan Vereb) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 (Stanislav Roman, Mgr. Martin Hrubovský) 

 

 

4. Informácie o schválených a realizovaných dotáciách 

 

Starosta obce  informoval poslancov o tom, že proces zatepľovania budovy obecného úradu je už 

ukončený a faktúra za tieto stavebné práce ako i faktúra za nákup traktora s vlečkou je už uhradená.  

 

Cez MAS Sečovce má obec schválenú žiadosť o nenávratný finančný príspevok vo výške 70 000,- 

€ na rekonštrukciu vnútorných priestorov kultúrneho domu. O podaní tejto žiadosti a o jej možnom 

schválení starosta obce poslancov informoval ešte v septembri, avšak so stavebnými prácami sa zatiaľ 

nezačalo. Odstránilo sa síce obloženie bočných stien a dal sa dole strop, avšak tu sa zistilo, že jestvujúca 

strešná konštrukcia sa nezdala byť veľmi stabilná, preto bolo potrebné urobiť statický posudok. Až na 

základe jeho výsledkov a záverov  a tiež vypracovania a odsúhlasenia nového rozpočtu  môže firma 

začať rekonštruovať, pričom tieto stavebné práce musia byť ukončené do konca júna 2025.  

 

Rovnako cez MAS Sečovce už má obec schválený nenávratný finančný príspevok vo výške 30 000,- 

€ na stavbu „Amfiteáter Plechotice“, o ktorý sa tiež žiadalo ešte v jeseni minulého roka. 

  

Pokiaľ ide o projekt „Stavebné úpravy futbalových šatní“, z Fondu na podporu športu  máme 

schválených vyše 100 000,- € na ich kompletnú rekonštrukciu, avšak  pôvodný rozpočet sa navyšoval 

kvôli zvýšenej 23% DPH, takže zmluva zatiaľ nie je podpísaná. Zrealizuje sa to však v krátkej dobe.  

 

Poslanec Jaroslav Bič sa pýtal, ako je to s kanalizáciou, či sa v tomto smere pokročilo. Odpoveďou 

starostu bolo to, že tak ako to už v minulosti viackrát povedal, ešte kým  bol on starosta v poslednom 

funkčnom období, bol urobený projekt a všetko bolo pripravené na jeho realizáciu, resp. už len stačilo 



dotiahnuť pár vecí. Nové vedenie obce však po komunálnych voľbách  nepokračovalo v začatom  

projekte, ale dalo vypracovať  nový, čiže sa od začiatku začala vybavovať celá dokumentácia nanovo, 

všetky stanoviská, súhlasy, povolenia. V roku 2023 obec podala žiadosť o územné konanie, v roku 2024 

sa plánovala podať  žiadosť o stavebné konanie. K tomu však kvôli prieťahom  nedošlo.  Napríklad SPP  

3-krát  po sebe vydalo negatívne stanovisko, už je však dohoda  na konečnej trase. Problémom sú aj 

peniaze, keďže celkové predpokladané náklady by boli 3 000 000,- € bez DPH, čiže i tak by sa muselo 

počkať za nejakou výzvou, v rámci ktorej by obec mohla požiadať o finančný príspevok. 

 

Poslankyňa Mgr. Lucia Ondová podotkla, že by bolo vhodné požiadať o finančný príspevok aj 

Okresný úrad Trebišov, keďže podľa  jej informácií by mohol uvoľniť peniaze napríklad na mulčovač 

k traktoru, ktorý by obci pomohol. Starosta obce povedal, že už sa ohľadom tohto informoval, ale 

momentálne nevyšla žiadna výzva, cez ktorú by sa mohlo o dotáciu požiadať. 
 

5. Schválenie dotácií pre TJ Družstevník Plechotice, FS Studzenka, DS Janka Borodáča  

 

Týždeň pred 13. zasadnutím obecného zastupiteľstva mali poslanci pracovné stretnutie, na ktoré bol 

pozvaný Jozef Podracký, ktorý viedol účtovné doklady za TJ Družstevník Plechotice v roku 2024 

a taktiež boli pozvaní aj  Lukáš Rusnák a  Adrián Rusnák, ktorí pred ním takisto viedli účtovníctvo 

miestneho futbalového klubu. Na zastupiteľstve konanom dňa 29.11.2024 starosta obce poveril komisiu 

v zložení Ing.  Valéria Antalová, Ladislav Majerník a Ing. Štefan Vereb, aby prešla doručené účtovné 

doklady a o výsledku tejto kontroly na tomto stretnutí informovala vedenie obce i poslancov. Adrián 

Rusnák i Lukáš Rusnák boli na pracovné stretnutie pozvaní, avšak neprišli a nevyužili možnosť vyjadriť 

sa k zisteným skutočnostiam. V rokoch 2021 – 2023 (do polovice sezóny) bol vedený peňažný denník. 

Boli predložené príjmové a výdavkové doklady za príslušné obdobie. Boli vytknuté nezrovnalosti, a to 

nepodpísané pokladničné doklady, chýbajúce účtenky a chyba v počítaní. Poslanci sa zhodli v tom, že 

je nutné ich vyzvať, aby vysvetlili tieto zistené nezrovnalosti. 

 

Kontroloval sa aj rok 2024, kedy mal vedenie účtovníctva na starosti pán Jozef Podracký. Ten na 

toto pracovné stretnutie prišiel a bol oboznámený s výsledkami jeho kontroly, o ktorých  všetkých 

prítomných  informoval poslanec Ing. Štefan Vereb. Pán Podracký neviedol žiadny účtovný denník. 

Vyúčtovanie za rok 2024 dal na papieri, na ktorom síce mal rozpísaný príjem a výdaj, avšak toto nebolo 

podložené všetkými bločkami. Vo vyúčtovaní uvádza, že futbalový klub financoval aj z vlastných 

peňazí. Obec zasielala dotáciu  na bankový účet futbalového klubu, ktorý bol na tento účel zriadený. 

Nebol predložený koncoročný stav na bankovom účte a nebol predložený ani žiadny výpis z bankového 

účtu za kontrolované obdobie. Pán Podracký žiadal o vrátenie nemalej sumy vlastných zdrojov, ktoré 

údajne použil, ale vzhľadom na nedoručenie bankového výpisu nie je možné jednoznačne povedať, že 

napríklad peniaze na trénerské či nájom telocvične boli naozaj platené z jeho vlastných finančných 

prostriedkov a nie z dotácie obce, ktorá bola v priebehu roka poslaná na predmetný bankový účet, 

ktorým disponoval. Výdavkové doklady totižto boli podpísané,  to znamená, že boli i vyplatené a dá sa 

už len polemizovať o tom, že neboli, tak ako to tvrdí pán Podracký. Poslanci najskôr uvažovali o tom, 

že sa mu refunduje  istá suma z ním požadovanej finančnej  čiastky,  avšak po tom, čo si pán Podracký 

nárokoval na celú sumu,  sa všetci  zhodli na tom, že sa mu nič nevyplatí a pán Podracký sa môže obrátiť 

na právnika tak, ako to sám navrhol. Vyúčtovanie dokonca podal na dvakrát, keďže to prvé stiahol späť 

a odovzdal nové, pričom ani to nebolo riadne zdokladované. Taktiež ho ešte obec písomne vyzve, aby 

doručil vyúčtovanie TJ Družstevník Plechotice za 2. polrok 2023. Poslanci  správu komisie zobrali na 

vedomie. 

 

Nové vedenie TJ Družstevník Plechotice a to prezident FK Michal Kučera a tréner Martin Tomko 

požiadali obec o dotáciu v sume 2 000,- € na prevádzku futbalového klubu. FS Studzenka pôvodne 

požiadala o dotáciu vo výške 3 500,- €, ale po zvážení by im stačila aj suma 1 000,- € na cestovné 

výdavky. Miestny DS Janka Borodáča tento rok oslavuje  100 rokov od svojho založenia. Pod vedením 



Milana Pálfiho majú jeho členovia nacvičenú divadelnú hru, s ktorou by v decembri tohto roka chceli 

vystupovať. Oni síce o dotáciu nepožiadali, ale poslanci i starosta im môžu finančné prostriedky do istej 

sumy a na konkrétny účel schváliť. Budú sa tomu venovať na ďalšom zastupiteľstve v priebehu roka. 

 

Poslanci sa zhodli na tom, že kvôli lepšej prehľadnosti a lepšej kontrole budú v priebehu roka 

priebežne požadovať vyúčtovanie zo zaslaných dotácií od každého prijímateľa, aby sa predišlo 

nezrovnalostiam.   

 

Poslanci následne hlasovali o schválení dotácie pre FS Studzenka Plechotice v sume 1 000,- € a pre TJ 

Družstevník Plechotice v sume 2 000,- € takto:  

 

Prítomní:5 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Ladislav Majerník, Ing. Štefan Vereb) 

 

Za:5 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés,  Ladislav Majerník, Ing. Štefan Vereb) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 (Stanislav Roman, Mgr. Martin Hrubovský) 

 

Občan Štefan Vojtek sa v tomto bode prihlásil o slovo.  Zaujímal o to, či sa ešte niekomu ďalšiemu 

poskytujú dotácie z obce, napríklad  DHZO. Odpoveďou starostu bolo, že minulý rok sme dostali 

dotáciu v sume 1 400,- € z DPO SR, ktorá musela byť účelne použitá a to na nákup potrebných vecí/častí 

oblečenia pre členov Dobrovoľného hasičského zboru obce. Všetko to bolo následne vyúčtované presne 

podľa pokynov DPO SR. 

  

6. Návrh na zvýšenie poplatkov ŠKD ZŠ s MŠ Plechotice  

 

Tento návrh bol obci doručený dňa 06.03.2025 zo strany pani riaditeľky Mgr. Ing. Evy Koščovej. 

Vzhľadom  na to, že predmetný poplatok za školský klub detí sa od roku 2019 zo sumy 4,- € nemenil 

a náklady na činnosť  v ŠKD sa od tejto doby zvýšili, navrhuje obecnému zastupiteľstvu jeho zvýšenie 

na sumu 7,- €. Prejednávať  o tom a odsúhlasiť to teda musí zriaďovateľ, čiže obec. 

 

Poslanci o zvýšení mesačného poplatku za pobyt v ŠKD od 01.04.2025 v sume 7,- € hlasovali 

nasledovne:  

 

Prítomní:5 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Ladislav Majerník, Ing. Štefan Vereb) 

 

Za :4 (Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés,  Ladislav Majerník, Ing. Štefan Vereb) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Jaroslav Bič) 

Neprítomní: 2 (Stanislav Roman, Mgr. Martin Hrubovský) 

 

7. Rôzne 

    

Starosta obce oboznámil poslancov s termínom konania tohtoročných podujatí v obci: 

- Stavanie mája 30.04.2025 

- Futbalový turnaj o pohár SNP 02.08.2025 

- Plechocicki dobroty 03.08.2025 

- Úcta  k starším 12.10.2025 

- Vianočné Pastorále 28.12.2025 

 



Poslanec Jaroslav Bič upozornil na potrebu vyrovnať konečne terén v priestore vzadu za kultúrnym 

domom, zatrávniť ho, prípadne rovno vybetónovať, aby sa odstránili nerovnosti povrchu a na obecných 

podujatiach už nebol problém bezpečne sa tam pohybovať.  

 

Poslanec Štefan Meglés sa informoval ohľadom čistenia miestnych priekop, či by nebolo lepšie 

použiť  nejaké spevnené žľaby namiesto kociek. Starosta obce mu  na to povedal, že v čistení 

a spevňovaní priekop sa už začalo na  Hlavnej ulici smerom od obchodu  ku parku a teda o žľaboch sa 

uvažovať nedá, pretože sú finančne náročné. Do úvahy by pri prichádzali aj drenážne rúry ako sú na 

Čeľovskej ulici oproti bytovému domu, avšak Správa ciest by to už neodsúhlasila. Oprava priekop bude 

ďalej pokračovať spevňovaním kockami. 

 

8. Záver 

 

Po prerokovaní programu starosta obce poďakoval prítomným poslancom za účasť na zasadnutí 

obecného zastupiteľstva a o 18.40 hod.  ho ukončil.  

 

 

 

 

Zapísala: Mgr.  Dominika Malčická                                              ...................................................... 

 

V Plechoticiach 07.03.2025 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Štefan Meglés                                                                                     .......................................................                                                                                               

                                                                                                            

Mgr. Lucia Ondová                                                                             .......................................................  

                          

 

 

 

 

 

 

                                                                                                              PaedDr.  Marek Andráš 

                                                                                                                       starosta obce 

 


